
  

 

  Friluftsrådet Trekantområdet 

 

Karl Aage Dahl 
Formand Friluftsrådet Trekantområdet 
Jens Thuesens vej 20, 7000 Fredericia. kaadahl@c.dk 

Referat af bestyrelsesmøde nr. 3 

den 31.08.23 kl. 09.00 

hos Per. 

Femøvænget 7, 6000 Kolding. 
Deltagere: Astrid Jørgensen (AJ) Jønne Andersen (JA) Karl Aage Dahl (KAD) Per Brinck 

(PB) 

Afbud: Peer Høgsberg (PB) 

 

1. Nyt fra Friluftsrådet. 

Grøntflag uddelt mange steder; Vejle: Børnehaven Kolbøtten 030723, Kollerup 

Børnehus 100723, dagplejer Naturtroldene 230823, Kernehuset 230823 

Kolding: Eviggladhuset 070723 

Vejen: Spiloppen 

  

Lokalbestyrelsesseminar i Billund 29. 30. september. 15.00-15.00 Programmet er 

kommet. KAD, JA og PB deltager. 

Der kommer masser af orienterende post om diverse sager med. 

 

2. Udvalgsmøder opfølgning. 

NNP Lillebælt: PB deltog. 

Vi holdt møde i naturcentret i Middelfart. Styregruppen fra Øresund var med og vi 

udvekslede erfaringer i forbindelse med hvert vores arbejde. Der er mange 

lighedspunkter men også forskelligheder. Vi blev enige om at afholde en fælles 

konference i Trekantsområdet for at fastholde drive og fokus på sagen. 

 

 

 

3. Bestyrelsesmedlemmers deltagelse i forskellige aktiviteter. 
 

1. Kolding kommune:  

Indvielse af have ved Stenderup kirke.  

KAD deltog. Den skal bruges til nyt byrum,- vedligeholdes af graverne.  

JA har været i Glejbjerg ved plejehjemmet hvor der er indrettet et sted med shelters mm. 

Fået invitation til jubilæum søndag d. 24.09. ved ”Abrahamsens Gård” O-løbsklub. 

Det grønne råd er stadig ikke oppe at stå i Kolding Kommune… JA presser på 

 

2. Vejle kommune  

Intet nyt herfra. 

 

 

 

3. Fredericia kommune  

Naturens uge, v. Annemette Bargum 

KAD: Masser af aktiviteter, vi kunne ikke give tilskud, gr frist herfor, men Danmarks 

Naturfredningsforening kunne give 50.000 kr i tilskud. 

Var også til indvielse af nyt dykkercenter nær den gamle havn i Middelfart. 
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4. Vejen kommune 

KAD til indvielse af natur legeplads i Gesten. Masser af deltagere og et rigtig fint projekt. 

AJ deltog sammen med Bent Holgersen i indvielsen af Rødding Højskoles tilbageslyngning 

af ”Højskolebækken” og omkringliggende arealer.  

Grønt rådsmøde i Jels hvor alle friluftsområderne bl.a blev fremlagt med samt arbejdet 

”Vild i Vejen” 

Møde 1. september omkring Hærvejen faciliteret gennem ”Visit Vejen”, besøg ved VM i 

Kano og Kajak inkluderet. 

AJ er nu også suppleant i museumsbestyrelsen i Sønderskov Museumsforening. 

 

5. Billund kommune  

Intet nyt herfra 

 

 

4. Tværkommunale aktiviteter 

JA har været til Hjortevildtgruppemøde omkring regulering af vildtet.  

AJ og JA var i Svanemosen og Fovslet skov (en del af det tidligere Farris skov),- skal nu være 

urørt skov. 

I Stenderup Nørreskov var der sat hegn op til græssere,- der var udøvet hærværk så nu rykkes 

hegnene længere væk fra skovstierne/vejene. 

 

5. Eventuelt 

Løst og fast; en del biodiversitetstiltag rundt omkring,- også i Varde Kommune! 

 

6. Næste møde:  

Planlægges på seminaret i Billund 

 

Således opfattet af referent PB 


